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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 10/2024 (225) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 16. prosince 2024 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20) 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Bc. Vít Foltýn, Rostislav Gregor, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Bc. Daniel 
Chlaň, Bc. Jan Liška, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, 
Ph.D., Roman Šír, Ing. Pavel Tomášek, Ph.D.,doc. Ing. Pavel Valášek, 
CSc., LL.M, JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Omluveni: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D. 
 
 
Návrh programu zasedání: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 11. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení návrhu Dodatku č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024. 

7. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty 

logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční 

období 2025 – 2028. 

8. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

9. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:03 hodin předseda zahájil jednání, přivítal přítomné a uvedl, že se jedná o poslední zasedání jak 
v tomto kalendářním roce, tak i ve funkčním období stávajícího senátu. Přivítal i členy volební komise, kteří 
přítomné na úvod jednání seznámí s průběhem a výsledky voleb do AS FLKŘ na nadcházející funkční 
období. 
 
Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D., předseda volební komise pro Volby do AS FLKŘ na období 2025-2028, seznámil 
přítomné s průběhem a výsledky voleb. 
Dr. Strohmandl se dotázal, zda byly v zákonné lhůtě vzneseny nějaké připomínky nebo stížnosti k průběhu 
voleb. Dr. Pavlík odpověděl, že komise žádné tyto podněty neobdržela a volby je tedy možno prohlásit za 
platné. 
Dr. Strohmandl poděkoval všem členům volební komise za jejich práci a dotázal se, zda jsou ochotni stát 
se i členy volební komise pro volby do AS UTB. Přítomní členové komise souhlasili. 
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Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 11. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 25. 11. 2024 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, připomínky byly zapracovány, 
členové AS FLKŘ obdrželi finální verzi zápisu, která byla zveřejněna v informačním systému fakulty.  
K zápisu neměl nikdo z přítomných žádné námitky ani připomínky. 
 
Návrh usnesení č. 225/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 25. 11. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“  
 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 225/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 25. 11. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“  
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předběžný program jednání byl navržen a schválen na předchozím jednání. K tomuto návrhu programu 
jednání neměl nikdo z přítomných žádné další návrhy ani připomínky na doplnění. 
 
Návrh usnesení č. 225/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 11. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení návrhu Dodatku č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024. 

7. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty 

logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční 

období 2025 – 2028. 

8. Projednání zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

9. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 225/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 25. 11. 2024 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 25. 11. 2024 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení návrhu Dodatku č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024. 

7. Projednání a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty 

logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční 

období 2025 – 2028. 

8. Projednání zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

9. Různé.“ 
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Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 
V době od 25. 11. 2024 se konala dvě zasedání AS UTB, 3. 12. 2024 mimořádné zasedání, 10. 12. 2024 
řádné zasedání. 
Dne 3. 12. 2024 byl projednáván návrh změn ve Volebním řádu AS UTB (rozšíření členů AS UTB o zástupce 
AP a studentů ze součásti Univerzitní institut). Po diskuzi jej rektor jako předkladatel návrhu stáhnul 
z projednávání. 
Na jednání 10. 12. 2024 byly projednávány následující materiály: „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve 
Zlíně do roku 2030“, „Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro rok 2025“ – 
schváleno,  a „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“.  
Dále byla prezentována informace, že do projektu ESF se UTB zapojí od 1. 1. 2025, projekt ERDF kvalita 
začne 1. 2. 2025 (zapojena i FLKŘ, částka cca 40 milionů Kč, výstavba odborných laboratoří).  
Rektor odpověděl na dotaz Dr. Strohmandla – rozpory v počtu pater budov UH1 – budova má 5 pater, mezi 
1. a 2. patrem je mezipatro.   
 
Dr. Strohmandl rozporoval odvody FLKŘ do prostředků Stavební komise UTB – fakulta po celou dobu do 
fondu Stavební komise přispívá, ale nemůže z něj čerpat, protože je v nájmu.  
 
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Od 15. 12. je spuštěno hodnocení kvality výuky, proděkan požádal členy AS FLKŘ, aby vyzvali 

studenty k účasti na tomto hodnocení;  

- Dne otevřených dveří se zúčastnilo cca 180 účastníků, proběhla diskuze k jeho významu; 

- K 16. 12. je podáno cca 90 přihlášek k bakalářskému studiu. 

 

Dr. Tomášek se dotázal, zda studenti mohou své hodnocení zpětně editovat. Není to možné, po odeslání 

hodnocení se již k možnosti hodnotit nedostanou. 

 

Dr. Strohmandl podal informaci o poklesu KENu – letos po finálním vyhodnocení byl rozdíl v KENu 0,13. 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 
- Dne 18. 12. se uskuteční jednání univerzitní komise IGA. 
- Zástupci fakulty se zúčastnili prezentace  iniciativy EOSC (https://www.eosc.cz/), což je velký 

evropský projekt zabývající se podporou výzkumné infrastruktury, a to zejména podporou ukládání 
výzkumných dat, v knihovně UTB.   

- V průběhu prosince se konaly setkání děkanky fakulty se studenty a Vánoční brunch pro studenty 
i zaměstnance. 
 

Dr. Strohmandl uvedl, že podle pravidel rozpočtu se do výsledku tvůrčí činnosti nebudou počítat citace, Dr. 
Taraba tuto skutečnost potvrdil. Publikační činnost fakulty bude prezentována na metodickém zasedání 
fakulty dne 22. 1. 2025.  
 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Ve čtvrtek dne 12. 12. 2024 se v prostorách fakulty konala porada mezinárodního oddělení UTB, 

dnes, tj. 16. 12., se zde konala porada kvestorky a tajemníků fakulty. 

- FLKŘ se nebude týkat hrazení pokuty za nedodržení „náhradního plnění“, fakulta má toto zajištěno 

využíváním úklidových služeb firmy, která osoby s handicapem zaměstnává. 

 

 

 
Bod 6) Projednání a schválení návrhu Dodatku č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024. 
Dr. Peterek jako předseda Ekonomické komise uvedl, že komise k předloženému materiálu zasedala dne 
25. 11. 2024 hned po jednání AS FLKŘ, z jednání se omluvila jedna členka. Jednání se zúčastnila 

https://www.eosc.cz/
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i tajemnice fakulty, která vysvětlila důvod tohoto dodatku. 
Komise doporučuje Dodatek č. 1 k rozpočtu ke schválení. 
 
Návrh usnesení č. 225/3 
„AS FLKŘ schvaluje Dodatek č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 225/3 
„AS FLKŘ schvaluje Dodatek č. 1 k rozpočtu FLKŘ na rok 2024 v předloženém znění.“ 
 

 

Bod 7) Projednání  a schválení Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty 

logistiky a krizového řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční 

období 2025 – 2028. 

Dr. Veselá jako předsedkyně Legislativní komise uvedla, že návrh byl projednán komisí dne 2. 12. 2024, 

dva členové se z jednání omluvili, ale komise byla usnášeníschopná. K předloženému návrhu komise 

neobdržela žádné podněty ani připomínky a doporučuje jej ke schválení. 

 

Dr. Strohmandl doporučil, aby v článku 9) písmeno b, byla provedena změna ve smyslu, že urna bude 

umístěna na recepci budovy UH1. 

 

Návrh usnesení č. 225/4 

„AS FLKŘ schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty logistiky a krizového 

řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční období 2025 – 2028 se změnou 

v bodě 9)b – urna bude umístěna na recepci budovy UH1.“ 

K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 225/4 

„AS FLKŘ schvaluje Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb zástupců Fakulty logistiky a krizového 

řízení do Akademického senátu Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně pro funkční období 2025 – 2028 se změnou 

v bodě 9)b – urna bude umístěna na recepci budovy UH1.“ 

Ve 13:55 se z jednání omluvil pan Foltýn, na jednání je přítomno 10 členů AS FLKŘ. 

 

Dr. Strohmandl uvedl, že je nutno schválit i volební komisi, navržení studenti i akademičtí pracovníci se 

svou účastí v komisi souhlasili. 

Dr. Tomášek sdělil, že práci komise předchozím volbám považuje za nedostatečnou, nebyly zaslány 

instrukce k podobě medailonku kandidátů a rovněž nebyl voličům zaslán manuál k elektronickým volbám. 

Pan Roman Šír tento názor podpořil. 

Dr. Strohmandl uvedl, že tyto požadavky budou zahrnuty do usnesení. 

 

Návrh usnesení č. 225/5 

„AS FLKŘ schvaluje volební komisi v následujícím složení: 

- Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D. 

- Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. 

- Tereza Vetýšková 

- Bc. Jan Liška 

- Dominik Šmíd 

Volební komise:  

a) stanoví a zabezpečí termín a způsob představení kandidátů do AS UTB; 
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b) spolu s oznámením přístupu k elektronickým volbám rozešle manuál k provedení volby do AS UTB.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 225/5 

„AS FLKŘ schvaluje volební komisi v následujícím složení: 

- Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D. 

- Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. 

- Tereza Vetýšková 

- Bc. Jan Liška 

- Dominik Šmíd 

Volební komise:  

a) stanoví a zabezpečí termín a způsob představení kandidátů do AS UTB; 

b) spolu s oznámením přístupu k elektronickým volbám rozešle manuál k provedení volby do AS UTB.“ 

 
 

Bod 8) Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

Členové AS FLKŘ obdrželi na dnešním zasedání paré, které bude členům zasláno e-mailem. Doplněny 

budou i údaje o dnešním zasedání. Připomínky k dokumentu je možné zasílat předsedovi AS FLKŘ 

do 6. 1. 2025. 

 

 

 

Bod 10) Různé 

- Pan Šír upozornil, že studenti kombinovaného studia dosud neobdrželi konkrétní podmínky pro 

ukončení předmětu Odborně technický dozor a vyhrazená technická zařízení 

- Dále na žádost studentů uvedl, že někteří vyučující umožňují zápisy na termíny již od času 0:00 

hodin, což některým nemusí vyhovovat, a také mají delší termín pro možnost odepsání se 

z předmětů. Členové AS FLKŘ se shodli, že toto je plně v kompetenci vyučujících.  

- Pan Šír rovněž na žádost studentů kombinovaného studia sdělil, že někteří vedoucí závěrečných 

prací nedostatečně anebo vůbec neinformují vedené studenty o opravách v zadání závěrečné 

práce. Pan Šír navrhnul, že by v tomto ohledu měl vzniknout jednotný postup informování studentů. 

Proděkan Rak uvedl, že na úpravy zadání je mezní termín 28. 02. 2025, a zároveň stále probíhá 

jejich kontrola. Nicméně s návrhem na jednotný postup informování souhlasí a poděkoval za něj. 

- Dr. Tomášek apeloval na možnosti využívání moderních technologií a minimalizaci papírové formy 

při zpracování zadání, systém STAG toto umožňuje. 

 

 
Vzhledem k tomu, že další příspěvky k bodu Různé již nebyly, Dr. Strohmandl poděkoval členům AS za 

práci, kterou provedli ve svém funkčním období ve prospěch fakulty. Končícím studentům popřál úspěšné 

ukončení studia a všem přítomným pak příjemné prožití svátků vánočních a hodně zdraví a úspěchů v roce 

2025.  

 

Ve 14:36 bylo jednání ukončeno. 

 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ  


